
  

 

  

Výbor partnerství 
21. 9. 2017, 17:30 – 19:00 

Bezdružice, Dům U Haranta 

 
Zápis z jednání 
 

1) Přivítání 
2) Formální náležitosti jednání 

a. schválení programu jednání 
b. stanovení zapisovatele a ověřovatelů 

3) Strategie CLLD 
a. Výzva MAS č. 1/PRV – výběr projektů k podpoře 
b. Avízo dalších Výzev MAS v IROP a PRV 

4) Turistická destinace 
5) Různé 

a. Termín dalšího jednání 
 
 
Přítomní (5): 

- Město Bezdružice – Mgr. Jan Soulek 
- Obec Kostelec – František Trhlík 
- Blanka Borůvková 
- BELULINO z.s. – Mgr. Edita Šajtošová  
- Jiří Bízek 

 

Omluveni (4): 

- Obec Konstantinovy Lázně – Karel Týzl 
- ZD Vlčák Černošín – Ing. Vladislav Moravec 
- Ing. Jan Jílek 
- Plzeňská dráha z.s.– Ing. Marek Plochý 

 

Hosté (4):  

- Jan Dražský Florian, manažer MAS 
- Monika Suchnová, členka Kontrolní komise MAS 

 



  

 

  

 
Ad 1) Přivítání 
 
Jednání zahájil Mgr. Jan Soulek, starosta města Bezdružic - Předseda MAS a přivítal všechny přítom-
né. Konstatoval, že je přítomno 5 členů Výboru partnerství, který je tedy usnášeníschopný. 

 
 

Ad 2) Formální náležitosti jednání 

Jan Soulek představil program jednání a požádal přítomné o případné návrhy jeho změn. Žádný návrh 

nebyl vznesen. 

U1: VP schvaluje program jednání. 
 
PRO: 5 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

 
Jan Soulek stanovil zapisovatelem manažera MAS J. Floriana a ověřovateli: Editu Šajtošovou a Jana 
Soulka. 
 
Jan Soulek požádal manažera MAS J. Floriana o přednesení dalších bodů dle schváleného programu. 
 
 
Ad 3a) Výzva MAS č. 1/PRV – výběr projektů k podpoře 
 
Jan Florian informoval, že v rámci Výzvy MAS č. 1/PRV bylo předloženo celkem 8 Žádostí o dotaci, 
přičemž 1 žadatelka od své žádosti odstoupila. Výběrová komise (VK) tudíž hodnotila 7 Žádostí o 
dotaci, výsledek hodnocení je uvedený v zápise z jednání VK, který předal předseda VK Miloslav Ze-
man kanceláři MAS. Všechny hodnocené žádosti dosáhly minimálního počtu bodů.  
 
Jan Florian se dotázal, zda-li některý z přítomných členů VP je ve střetu zájmů k některé 
z předložených Žádostí o dotaci ve smyslu Vnitřního předpisu č. 7, kapitola 7. Přítomní členové VP 
potvrdili, že nejsou ve střetu zájmů vůči žádné z předložených žádostí. 
 
Ve Fichi č. 1 a 3 dostačuje alokace na pokrytí všech hodnocených žádostí v plné výši. Manažer MAS 
navrhuje schválení výběru všech hodnocených žádostí v těchto Fichích. 
 

U2: VP rozhodl o výběru níže uvedených Žádostí o dotaci předložených ve Výzvě MAS č. 1/PRV 
ve Fichi č. 1: 
    - Ing. arch. Jiří Bock, IČ: 04556372, Zemědělská technika pro farmu Křivce 
    - Obec Olbramov, IČ: 00573728, Nákup návěsu k traktoru 
a ve Fichi č. 3: 

    - Lukáš Hilpert, IČ: 76553141, Mobilní Bistro - kvalitní jídlo se špetkou Itálie 

    - Milan Černoch, IČ: 41621204, Rekonstrukce baru Beseda Stříbro 

    - Jan Dlouhý, IČ: 73676314, Vybavení dílny uměleckého truhláře a restaurátor 

 

PRO: 5   PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 

Ve Fichi č. 2 převyšuje požadovaná alokace 1.219.060 Kč disponibilní alokaci stanovenou ve Výzvě 
MAS ve výši 1.000.000 Kč. Jan Florian navrhnul navýšení této alokace převedením částky 219.060 Kč 
z nevyčerpané alokace Fiche č. 1. Edita Šajtošová se dotázala, zda-li je hraniční projekt firmy BEVA 
invest s.r.o., vzhledem ke své vyšší nákladovosti, kvalitou a přínosem pro region odpovídající ostatním 
hodnoceným projektům v dané Výzvě MAS. Jan Florian uvedl, že projekt je sice v danou chvíli nejná-
kladnější, ale to je způsobeno především tím, že jde o komplexní rekonstrukci objektu, díky projektu 
dojde k rozšíření nabídky sýrárny, která je dle dostupných informací jedinou funkční zpracovnou mléka 
na konečné produkty v regionu. Dále upozornil, že v tomto projektu bude provedeno výběrové řízení 
na stavební práce, v důsledku čehož může ještě dojít ke snížení nákladů. Doporučuje proto projekt 
podpořit. 
 



  

 

  

 

U3: VP rozhodl o přesunu nevyčerpané alokace ve výši 219.060 Kč z Fiche č. 1 do Fiche č. 2 a 
následně o výběru níže uvedených Žádostí o dotaci předložených ve Výzvě MAS č. 1/PRV ve 
Fichi č. 2: 
    - František Turek, IČ: 61129682, Výrobna masných produktů a zpracování masa 
    - BEVA invest s.r.o., IČ: 64791114, Rekonstrukce podkrovních prostor pro sýrárnu  
Dvůr Krasíkov 
 
PRO: 5   PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 

 
Jan Florian dále informoval, že zbývající nevyčerpaná alokace Fiche č. 1 ve výši 1.910.840 Kč a Fiche 
č. 3 ve výši 1.615.985 Kč bude využita v dalších Výzvách MAS. 
 

U4: VP ukládá manažeru MAS zajistit: 
a) informování žadatelů o výsledku hodnocení a výběru projektů, 
b) a předat potřebnou dokumentaci na SZIF. 
 
O: Manažer MAS 
T: a) 25.9.2017, b) 30.9.2017 
 
PRO: 5   PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 

 
Jan Florian dále informoval o průběhu hodnocení předložených Žádostí o dotaci Výběrovou komisí 
MAS a požádal o stanovení výše odměny pro členy VK. Připomněl, že dřívějším usnesením VP byla 
stanovena odměna na 500,- Kč na Výzvu plus příplatek za každou hodnocenou žádost, jehož výše 
ovšem nebyla stanovena. Navrhuje tuto výši stanovit na 100,- – 150,- Kč. 
 

U5: VP stanovil výši odměny členů VK na 500,- Kč na Výzvu MAS a příplatek ve výši 100,- Kč na 
každou hodnocenou Žádost o dotaci. Výsledná částka bude rozpočítána dle počtu odpracova-
ných hodin. VP současně ukládá Manažeru MAS zajistit příslušné Dohody o provedení práce a 
výplatu odměn. 
 
O: Manažer MAS 
T: 30. 10. 2017 
 
PRO: 5   PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 

 
 
Ad 3b) Avízo dalších Výzev MAS v IROP a PRV 
 
Jan Florian představil návrh avíza dalších Výzev MAS v IROP a PRV, zaměřených především na ob-
ce. Požádal přítomné zástupce obcí o vyjádření k navrhovaným termínům seminářů pro žadatele. Po 
diskusi byly vybrány termíny ÚT 17. 10. a ST 25. 10. – vždy dopoledne. Semináře se budou konat na 
různých místech v regionu a kancelář MAS se pokusí zajistit účast pokud možno zástupců všech obcí. 
Cílem bude poskytnout rámcové informace o podpoře z MAS v průběhu celého období. 
 

U6: VP bere na vědomí informace o připravovaných Výzvách MAS a ukládá Manažeru MAS 
zajistit rozeslání avíza na všechny obce v územní působnosti MAS. 
 
O: Manažer MAS 
T: 3. 10. 2017 

 
Jiří Bízek se dále dotazoval na připravovanou Výzvu MAS v programovém rámci OPŽP. Jan Florian 
informoval, že vzhledem k úzkému územnímu zaměření na CHKO Slavkovský les bude příprava této 
výzvy bude konzultována s vedením městyse Chodová Planá. V oblasti OPŽP ale MAS očekává roz-
šíření aktivit na realizaci ÚSES, protierozních opatření a zeleně v intravilánu obcí. Jan Soulek i Franti-
šek Trhlík poskytli rámcové informace o možné nákladovosti projektů na veřejnou zeleň a doporučili 
tuto oblast zařadit k podpoře. 



  

 

  

 
Ad 4) Turistické destinace 
 
Jan Florian informoval o průběhu jednání Rady cestovního ruchu okresu Tachov konané 19. 9. 2017 
ve Starém Sedlišti a o diskutované variantě vytvoření turistické destinace na půdorysu 3 sousedních 
MAS: MAS Český les, MAS Český Západ a MAS Zlatá cesta. Tato varianta bude dále prověřena zá-
stupci těchto 3 MAS a případně předložena k diskusi na dalším jednání Rady cestovního ruchu okresu 
Tachov, která se bude konat 12. 12. 2017 v Kladrubech. 
 
 
Další termín jednání Výboru partnerství byl stanoven na PONDĚLÍ 13. 11. 2017. 
 
 
 
 
 
 
 

   
Zapsal:  Jan Florian 
 
 
 
 

     
   
Ověřili:  Mgr. Edita Šajtošová    Mgr. Jan Soulek 
  
 
 


